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PROTOKÓŁ  

z  XLVI SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 20 czerwca 2018 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1215. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 15 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XLVI sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2017 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Brąszewice absolutorium za 2017 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Brąszewice. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Brąszewice. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Brąszewice. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XLVI sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad punktu:  

- Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscach publicznych na terenie gminy Brąszewice. 

- Podjęcie uchwały w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku 

obrad punktu: 

- Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Brąszewice. 
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Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie porządek obrad po zaproponowanych zmianach. 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego 

porządku obrad głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianie) 

 

1. Otwarcie obrad XLVI sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

z wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2017 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Brąszewice absolutorium za 2017 

rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Brąszewice. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Brąszewice. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Brąszewice. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Brąszewice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Brąszewice. 
15. Sprawy różne. 
16. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 3 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XLV sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy  jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XLV sesji 

Rady Gminy. 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 23 maja 2018 r. do 19 czerwca 

2018 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 23-29 maja  i 4 -5 czerwca wykaszano pobocza przy drogach gminnych. 

2. W dniu 23 maja  odmulano rów w m. Sowizdrzały. 

3. W dniu 24 -25 maja uzupełniano pobocza na ul. Ks. Nierychlewskiego. 

4. W dniu 25 maja sprzątano teren Brąszewic. 

5. W dniu 28 maja naprawiano ul. Świerkową w m. Brąszewice. 

6. W dniu 29 -30 maja, 1 i 4 czerwca odmulano rów w m. Kosatka. 

7. W dniu 30 maja sprzątano teren Godynic i Brąszewic. 

8. W dniu 4 czerwca uzupełniano dziury na drogach gminnych. 

9. W dniu 5 czerwca naprawiano tłuczniem drogę Sokolenie-Godynice, malowano przystanki 

autobusowe. 
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10. W dniu 6 czerwca naprawiano tłuczniem drogę w m. Grabostaw, naprawiano awarie wodociągu  

w m. Pipie i Trzcinka. 

11. W dniu 7 czerwca naprawiano  próg zwalniający w m. Żuraw , naprawiano tłuczniem drogę w m. 

Pokrzywniaki. 

12. W dniu 8 czerwca usuwano awarie wody w m. Przedłęcze. 

13. W dniach 8-15 czerwiec wykaszano pobocza przy drogach gminnych, prace nadal trwają. 

14. W dniu 11 czerwca naprawiano drogę w m. Złote. 

15. W dniu 12 czerwca naprawiano drogę w m. Zagóra. 

16. W dniu 13 czerwca odmulano rów w m. Sowizdrzały.  

17. W dniu 14 -15 czerwca odmulano rów w m. Sowizdrzały, konserwowano most w m. Sokolenie. 

18. W dniu 18 czerwca wyrównywano teren na hydroforni Godynice. 

19. W dniu 19 czerwca naprawiano drogę na ul. Kasztanowej. 

20. Zakończono dostawę kruszywa łamanego w ramach  funduszu sołeckiego. 

21. W dniu 18 czerwca dokonano odbiorów dróg w m. Godynice oraz ul. Kasztanowa i ul. Ks. 

Nierychlewskiego w m. Brąszewice. 

22. Zostało wykonane powierzchniowe utrwalenie drogi w m. Lisy - 250 mb z funduszu sołeckiego. 

23. Rozpoczęto prace związane z zagospodarowaniem skweru w Brąszewicach. 

24. Odbył się konkurs na dyrektora przedszkola – konkurs wygrała Pani Dorota Maksajda. 

25. W dniu 7 czerwca podpisano umowę na dofinansowanie OSP z Ministerstwa Sprawiedliwości na 

kwotę 55435,05 zł w ramach funduszu pomocy pokrzywdzonym. 

26. W dniu 16 czerwca uczestniczyłem w 100-leciu harcerstwa. 

27. Nastąpiła zmiana taryfy za wodę. Taryfę ustalają teraz Wody Polskie.  Cena  wody wzrosła o 10 gr, 

natomiast dla  przedsiębiorców produkujących żywność 20 gr. Cena wody obecnie 2,64 zł, a dla 

produkcji żywności 2,74 zł. 

 
Ad. 5 

Radny Grzegorz Kulig wyraził zdanie, że trwająca susza spowodowała duże straty w rolnictwie. Zgłosił 

potrzebę równania dróg powiatowych oraz drogi Sokolenie – Godynice. 

Radny Jan Stawirej złożył wniosek o ułożenie kostki wzdłuż parkanu cmentarza w Brąszewicach. Zgłosił 

potrzebę wykoszenia placu przy remisie OSP Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy wyraził zdanie, że jest to zadanie powiatu i zapytał skąd środki finansowe 

na ułożenie kostki. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że zapewnienie środków finansowych leży w gestii powiatu. 

Wójt Gminy poinformował, że służby Wojewody Łódzkiego poczyniły kroki, aby na terenie 

Województwa Łódzkiego ogłosić stan klęski spowodowanej suszą. Dodał, że algorytm wyliczania 

powstałych szkód jest narzucony odgórnie przez Urząd Wojewódzki. 

Wójt Gminy poinformował, że w kwestii budowy chodnika przy cmentarzu w Brąszewicach wystosuje 

pismo do Starosty Sieradzkiego. 

Radna Bożena Łuszczek wyraziła zdanie, że luźny grys po naprawie ul. Sieradzkiej jest niebezpieczny 

dla przechodniów. 

Radny Jacek Piotrowski zgłosił potrzebę usunięcia zakrzaczeń przy drodze Sowizdrzały – Żuraw oraz 

wyraził opinię, że pobocza przy drodze w miejscowości Salamony powinny zostać poprawione przez 

wykonawcę. 

Radny Adam Laskowski zgłosił potrzebę równania drogi powiatowej w miejscowości Wólka Klonowska 

oraz drogi gminnej Czartoria – Chajew. 
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Radny Józef Toruński zgłosił potrzebę wyrównania pobocza drogi w miejscowości Trzcinka oraz 

poinformował, że na terenie Gminy Błaszki postawiony został  drogowskaz do miejscowości Orły. 

Radny Jarosław Plichta zgłosił potrzebę równania drogi Pędziwiatry – Pasie oraz poinformował, że 

mimo zgłoszeń nie poprawiła się jakość energii elektrycznej w miejscowości Zadębieniec. 

Radny Ryszard Kurzaj interpelował o utwardzenie podłoża pod przystankiem na ul. Zabrodzie oraz o 

poprawienie zjazdu do pól z ul. Żychty. 

Radna Dorota Lipka zgłosiła potrzebę wykoszenia poboczy przy drodze powiatowej w Błotach. 

Radny Jacek Piotrowski poinformował, że w Żurawiu gałęzie drzewa dotykają linii energetycznej. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał czy zbiornik wodny przy ul. Nierychlewskiego jest modernizowany do 

celów ppoż. oraz wyraził zdanie, że należy zwrócić się do Starostwa Powiatowego o ułożenie kostki 

przy cmentarzu. 

Wójt Gminy poinformował, że zgłoszenie dotyczące równania dróg zostaną przekazana odpowiednim 

osobom. Wyraził zdanie, że wymiana chodnika przy cmentarzu jest zasadna i będzie zwracał się do 

Starosty w tej sprawie. Dodał, że modernizacja zbiornika to inwestycja Lasów Państwowych w celach 

ppoż. Poinformował, że na pytanie dotyczące poboczy przy drodze w Salamonach odpowie po 

uzyskaniu informacji od pracownika w dalszej części sesji. Udzielił odpowiedzi na pozostałe zgłoszenia. 

Radny Adam Laskowski poinformował, że w razie potrzeby w zbiorniku w Czartorii jest woda do celów 

ppoż. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek o remont chodnika przy cmentarzu . W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za wnioskiem głosowało 5 Radnych (R. 

Kurzaj, J. Ławniczak, J. Stawirej, J. Piotrowski, B. Łuszczek), przeciwko 8 Radnych, od głosu wstrzymało 

się 2 Radnych (D. Lipka, M. Kurzaj). Większością głosów Rada Gminy odrzuciła wniosek. 

Wójt Gminy powtórzył, że będzie się zwracał do Starosty w sprawie budowy chodnika i dodał, że być 

może trzeba będzie wesprzeć  finansowo tą inwestycję. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

Radny Grzegorz Kulig zapytał na jaki cel przeznaczony byłby kredyt. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że kredyt zostanie przeznaczony na pokrycie deficytu budżetowego, 

który został uchwalony w budżecie Gminy na 2018 rok już w grudniu 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych, przeciwko 1 Radny (J. Stawirej), od głosu wstrzymał się 1 Radny (J. Piotrowski). 

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLVI/203/2018 z dnia 20 

czerwca 2018 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2017 rok. 

Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o sprawozdaniu finansowym oraz sprawozdaniu z wykonania Budżetu Gminy Brąszewice za 2017 

rok. 
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Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (J. Stawirej). Większością głosów Rada Gminy 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLVI/204/2018 z dnia 20 czerwca 2018 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania Budżetu Gminy 

Brąszewice za 2017 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

W odpowiedzi na wcześniejsze pytanie dotyczące poboczy przy drodze w Salamonach Wójt Gminy 

poinformował, że wykonawca jest poinformowany i ma wykonać zagęszczenie poboczy gdy warunki 

atmosferyczne na to pozwolą. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 5 minut przerwy (11:00). 

Radny Jacek Piotrowski podczas przerwy opuścił obrady Rady Gminy (11:00). 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Brąszewice absolutorium za 2017 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jarosław Plichta przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie Wójtowi Gminy Brąszewice absolutorium za 2017 rok oraz Uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi 

Gminy Brąszewice absolutorium za 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (J. Stawirej). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała 

się za przyjęciem Uchwały Nr XLVI/205/2018 z dnia 20 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Brąszewice absolutorium za 2017 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Wójtowy Gminy otrzymania absolutorium. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Brąszewice. 

Sekretarz Gminy przedstawiła procedurę podejmowania regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLVI/206/2018 z dnia 

20 czerwca 2018 r. w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków obowiązującego na terenie Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Brąszewice. 

Radny Grzegorz Kulig zapytał czy zasady dotyczą również wydawania zezwoleń na jednorazową 

sprzedaż napojów alkoholowych. 
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Pracownik Urzędu Gminy Sylwester Domagała poinformował, że określonym w uchwale limitom 

podlegają stałe oraz jednorazowe zezwolenia na sprzedaż alkoholu. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLVI/207/2018 z dnia 20 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Brąszewice. 

Radny Jan Stawirej zapytał o sposób ustalania odległości punktów sprzedaży od obiektów chronionych 

uchwałą. 

Pracownik UG Sylwester Domagała wyjaśnił zasady ustalania odległości.  

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLVI/208/2018 z dnia 20 czerwca 2018 r. w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i 

podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Brąszewice. 

Radny Jan Stawirej zapytał, czy uchwała nie pozwoli na spożycie alkoholu na ulicach przed remizami. 

Pracownik UG Sylwester Domagała poinformował, że odstępstwa mają zastosowanie wyłącznie 

podczas organizowanych imprez w wskazanych miejscach. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLVI/209/2018 z dnia 20 czerwca 2018 r. w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie umieszczenia tablicy 

pamiątkowej. 

Wójt Gminy przedstawił plan zagospodarowania terenu wokół obelisku. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLVI/210/2018 z dnia 

20 czerwca 2018 r. w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Brąszewice. 

Radny Jan Stawirej zapytał o wysokość dotychczasowego wynagrodzenia Wójta. 

Skarbnik Gminy poinformowała o kwocie wynagrodzenia. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, ze w telewizji słyszał, że obniżka ma wynosić 20%. 

Skarbnik Gminy przedstawiła szczegóły rozporządzenia regulującego zasady naliczania wynagrodzenia 

dla wójtów. 

Radca Prawny Andrzej Frontczak poinformował, że podejmowana przez Radę Gminy uchwała musi 

być zgodna z zapisami rozporządzenia, a nie z opiniami przekazywanymi przez media. Przedstawił 

zasady naliczania wynagrodzeń. 

Radny Jerzy Ławniczak zwrócił się o wyjaśnienie poszczególnych składników wynagrodzenia. 

Skarbnik Gminy przedstawiła składniki wynagrodzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (J. Stawirej). Większością głosów Rada Gminy 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLVI/211/2018 z dnia 20 czerwca 2018 r. w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Radna Bożena Łuszczek opuściła obrady Rady Gminy (12:05). 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Gminy przekazał anonim dotyczący nieprawidłowości w działaniach 

podejmowanych przez Wójta Gminy. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jarosław Plichta poinformował, że w tej sprawie Komisja 

Rewizyjna przeprowadziła postępowanie wyjaśniające. 

Radca Prawny Andrzej Frontczak przedstawił procedurę postępowania z anonimowymi donosami. 

Wójt Gminy podziękował za udzielenie absolutorium za 2017 rok. 

Wójt Gminy przekazał zaproszenie na Festyn Rodzinny, który odbędzie się 8 lipca 2018 r. w 

Brąszewicach. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLVI sesji Rady Gminy o godzinie 1215.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


